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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
   Splitsko-dalmatinska županija 
              GRAD SPLIT 
       GRADSKO VIJEĆE 
 
KLASA: 023-01/15-01/5 
URBROJ: 2181/01-02-15-47 
Split, 16. travnja  2015. godine 
 
 
 

Z A P I S N I K 
sa 26. sjednice Gradskoga vije ća Grada Splita, 

održane 16. travnja  2015. godine 
u zgradi Grada Splita, Branimirova obala 17 u Split u 

(O sjednici postoji tonski zapis) 
 

Početak u 09,15 sati. 
 

 
Sjednici je predsjedavao predsjednik  Gradskoga vijeća Boris Ćurković. 
Nakon otvaranja sjednice, predsjedatelj je utvrdio da je na istoj nazočno 33 od 35 vijećnika u 
Gradskome vijeću. 
 
Nazočni vijećnici: 
 

1. Tomislav Alujevi ć Grgas    
2. Ivan Banovi ć      
3. Slavica Bartulovi ć Barač 
4. Tonći Blaževi ć     
5. Milan Blaževski     
6. Igor Boraska 
7. Vojko Božuli ć      
8. Gojko Čepo      
9. Stanislav Čudina     
10. Damir Ćosi ć      
11. Boris Ćurkovi ć     
12. Dražen Deli ć 
13. Daša Dragni ć 
14. Srđan Gjurkovi ć 
15. Tomislav Gojo     
16. Vjekoslav Ivaniševi ć 
17. Ivica Grubiši ć     
18. Marija Mladineo  
19. Hrvoje Maruši ć     
20. Danira Matoši ć Matičević    
21. Igor Mladini ć      
22. Luka Podrug      
23. Jakov Prki ć 
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24. Tomislav Prljevi ć 
25. Marijana Puljak     
26. Ante Restovi ć 
27. Marijo Si čić     
28. Duje Sučić      
29. Goran Su čić      
30. Petar Škori ć      
31. Jure Šundov      
32. Damir Vidoševi ć     
33. Ljubica Vrdoljak  

 
Odsutni: Ivan Grubišić, Željko Kerum. 
  
Sjednici su bili nazočni:gradonačelnik Ivo Baldasar, zamjenici gradonačelnika Aida Batarelo i 
Goran Kovačević te predstavnici sredstava priopćavanja i ostali koji su pozvani na sjednicu. 
 
- Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Milan Blaževski je u ime predlagatelja povukao 
točku 27. dnevnog reda: Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju članova Komisije 
Gradskoga vijeća za dodjelu javnih priznanja.  
- Vijećnik Petar Škorić je predložio: 
 - da se točka 33. Prijedlog rješenja o određivanju imena Sportsko-rekreacijskom parku na 
području Gradskog kotara Plokite povuče sa dnevnog reda. Prijedlog nije usvojen (8 „za“ od 
29). 
 - da se u dnevni red uvrsti Prijedlog rješenja o određivanju imena Prilaz  Katalinića brigu 
imenom Prilaz žrtava komunizma. Prijedlog nije usvojen (13 „za“ od 29). 
- predsjednik Gradskoga vijeća je predložio izmjenu dnevnog reda na način da: 
točka 27. dnevnog reda Izvješće o radu Gradonačelnika grada Splita za razdoblje srpanj – 
prosinac 2014. godine postane točka 4. dnevnog reda. 
točka 34.dnevnog reda Prijedlog Strategije kulture Grada Splita i prihvaćanje kandidature 
Grada Splita za Europsku prijestolnicu kulture 2020. godine postane točka 5. dnevnog reda. 
točka 31.dnevnog reda Prijedlog zaključka o usvajanju teksta javnog natječaja za osnivanje 
prava plodouživanja sa rekonstrukcijom „Turistička palača„ u Splitu postane točka 6. 
dnevnog reda. 
točka 30.dnevnog reda Prijedlog zaključka o raspisivanju natječaja za izbor članova 
Nadzornog odbora HNK „Hajduk“ Split š.d.d. postane točka 7. dnevnog reda, 
 te ostale točke mijenjaju svoj redoslijed. 
 
  Potom je, većinom glasova(19 „za“, 1 „protiv“ i 9 „uzdržano“ od 29)  usvojen dnevni red sa 
predloženim izmjenama kako slijedi: 
 
 

D N E V N I    R E D 
 
1. Vijećnička pitanja i odgovori 

 
2. Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice, nastavka 24. sjednice i 25. sjednice Gradskoga 

vijeća Grada Splita  
 
3. Prijedlog Poslovnika Gradskog vijeća Grada Splita 
 
4. Izvješće o radu Gradonačelnika grada Splita za razdoblje srpanj – prosinac 2014. godine 
 
5. Prijedlog Strategije kulture Grada Splita i prihvaćanje kandidature Grada Splita za 

Europsku prijestolnicu kulture 2020. godine 
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6. Prijedlog zaključka o usvajanju teksta javnog natječaja za osnivanje prava plodouživanja 
sa rekonstrukcijom „Turistička palača„ u Splitu 

 
7. Prijedlog zaključka o raspisivanju natječaja za izbor članova Nadzornog odbora HNK 

„Hajduk“ Split š.d.d. 
 
8. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova 

tijekom turističke sezone  
 

9. Prijedlog odluke o povjeravanju poslova uklanjanja uginulih životinja sa javnih površina i 
hvatanja životinja bez nadzora na području grada Splita za razdoblje od dvije godine 

 
10. Prijedlog odluke o donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja poteza uz 

Poljičku cestu sjeverno od kompleksa bolnice Firule – pojedinačni zahvat P21 
 
11. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 

2014. godini 
 

12. Izvješće o izvršenju Programa održavanja uređenog građevinskog zemljišta za period 
01.01.2014. godine. do 31.12. 2014.godine 
 

13. Prijedlog odluke o davanju jedne koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na I. 
dimnjačarskom području Grada Splita  
 

14. Prijedlog odluke o davanju jedne koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na II. 
dimnjačarskom području Grada Splita  

 
15. Prijedlog zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Grada 

Splitaza   2014. godinu 
16. Prijedlog zaključka o izmjeni i dopuni Plana rasporeda kioska i naprava u Gradu Splitu 
 
17. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o pristupanju u lokalnu akcijsku grupu Kamen i more 

 
18. Prijedlog zaključka o kupnji nekretnina položenih na trasi građevinskih čestica br. 8 i br. 9 

– Šoltanska ulica u Splitu 
 

19. Prijedlog zaključka o kupnji čest.zem. 1087/1 pov. 3029 m2 i čest.zem. 1088/1 pov. 2119 
m2, sve K.O. Kamen 
 

20. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 956/1 Z.U. 1465 K.O. 
Split, u naravi poslovni prostor na I. katu zgrade u Splitu na adresi Bana Jelačića 1 
 

21. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za 2/5 dijela čest.zgr. 1805 Z.U. 1298 
K.O. Split, u naravi dio zgrade u Splitu na adresi Medulićeva 2 
 

22. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za čest.zgr. 1675/2 i čest.zgr. 1675/3 Z.U. 
9832 K.O. Split, u naravi zgrade u Splitu na adresi Lukačićeva 2 
 

23. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za dio čest.zem. 9747/24 Z.U. 10222 K.O. 
Split, u naravi dvosoban stan površine 58,08 m2 na II. katu zgrade u Splitu na adresi 
Bijankinijeva 6 
 

24. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 993 Z.U. 939 K.O. Split, u 
naravi dvosoban stan površine 83,03 m2 na II. katu zgrade u Splitu na adresi Kninska 1 
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25. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 3405 Z. U. 6186 K. O. 
Split, u naravi četverosoban stan površine 113,13 m2na II. katu zgrade u Splitu na adresi 
Obala kneza Branimira 10  
 

26. Prijedlog zaključka o odricanju prava prvokupa za dio čest.zgr. 3405 Z. U. 6186 K. O. 
Split, u naravi peterosoban stan površine 133,93 m2na II. katu zgrade u Splitu na adresi 
Obala kneza Branimira 10 
 

27. Prijedlog zaključka o usvajanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja na području 
Grada Splita u 2014. godini 

 
28. Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području 

Grada Splita za 2015. godinu 
 
29. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja Gradskog kazališta mladih 
 
30. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja Multimedijalnog kulturnog centra 

 
31. Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Splita za 2014. godinu  

 
32. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Galerije umjetnina u Splitu 
 
33. Prijedlog rješenja o određivanju imena Sportsko-rekreacijskom parku na području 

Gradskog kotara Plokite 
 
34. Prijedlog odluke o određivanju Dana branitelja Grada Splita 
 
35. Prijedlog pravilnika festivala „Splitsko ljeto“ 
 
36. Davanje prethodne suglasnosti na prijedloge statuta osnovnih škola (ukupno 27) 

Blatine – Škrape 
Bol                                          
Brda 
Dobri  
Gripe  
Kman-Kocunar 
Lučac 
Manuš 
Marjan 
Mejaši 
Meje 
Mertojak 
Plokite 
Pojišan 
Pujanki 
Ravne njive 
Skalice 
Slatine  
Spinut 
Split 3 
Srinjine 
Sućidar 
Visoka 
Žrnovnica 
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Kamen – Šine 
Stobreč 
Trstenik 

37. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Apela o suradnji za unaprjeđenje sigurnosti cestovnog 
prometa u Europi i na proširenje „Europskog pilot-projekta cjeloživotnog obrazovanja 
vozača i drugih sudionika u prometu“ SPLITSKO-OSTRAVSKI APEL 

 
 
    
Ad 1. Vije ćnička pitanja  
 
1.Vijećnik TOMISLAV ALUJEVI Ć GRGAS postavio je pitanje vezano za parking ispred 
Dioklecijanove palače na koje je odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar. Isto pitanje se na 
zahtjev vijećnika upućuje  Gradonačelniku radi davanja pisanog odgovora. 
2. Vijećnica MARIJANA PULJAK  postavila je pitanje vezano za Terminski plan projekta 
Sanacije Karepovac na koje je odgovorio pomoćnik pročelnika Upravnog odjela za 
komunalno gospodarstvo i redarstvo Pave Zaninović i gradonačelnik Ivo Baldasar. Isto 
pitanje se na zahtjev vijećnice upućuje  Gradonačelniku radi davanja pisanog odgovora. 
3. Vijećnik TOMISLAV GOJO  postavio je pitanje vezano za izmjenu GUP-a na koje je 
odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar. 
4. Vijećnik VOJKO BOŽULI Ć postavio je pitanje vezano za koncertnu dvoranu u Tončićevoj 
ulici na koje je odgovorio zamjenik gradonačelnika Goran Kovačević. 
5. Vijećnik IGOR MLADINIĆ postavio je pitanje vezano za sanaciju dvorišta Dječjeg vrtića 
„Duga“ u Splitu na koje je odgovorila pročelnica Službe za obrazovanje i znanost Ines Milina 
Ganza. 
6. Vijećnik TONĆI BLAŽEVIĆ postavio je pitanje vezano za uređenje Turske kule na koje je 
odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar. Isto pitanje se na zahtjev vijećnika upućuje  
Gradonačelniku radi davanja pisanog odgovora. 
7. Vijećnica SLAVICA BARTULOVI Ć BARAČ postavila je pitanje vezano za obnovu dječjih 
igrališta u gradu Splitu  na koje je odgovorila zamjenica gradonačelnika Aida Batarelo i 
gradonačelnik Ivo Baldasar. 
8. Vijećnik LUKA PODRUG  postavio je pitanje vezano za korištenje poslovnih prostora na 
Bačvicama od strane SDP-a. Pitanje se upućuje  Gradonačelniku radi davanja pisanog 
odgovora. 
9. Vijećnik VJEKOSLAV IVANIŠEVI Ć postavio je pitanje vezano za intervencije na 
pročeljima zgrada od strane povjerenika zgrade i etažnih radnika bez potrebnih suglasnosti i 
dokumentacije na koje je odgovorio pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje i 
graditeljstvo. 
10. Vijećnik IGOR BORASKA postavio je pitanje vezano za prometovanje električnih kolica 
u užem centru grada na koje je odgovorio pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i redarstvo Špiro Cokarić. 
11. Vijećnik JAKOV PRKI Ć postavio je pitanje vezano za zapošljavanje u gradskoj tvrtki 
„Splitska obala“ d.o.o. na koje je odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar. Isto pitanje se na 
zahtjev vijećnika upućuje  Gradonačelniku radi davanja pisanog odgovora. 
12. Vijećnik DUJE SIČIĆ postavio je pitanje vezano za provođenje inspekcijskog nadzora 
nad objektima za uklanjanje i rušenje na koje je odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar. 
13. Vijećnik PETAR ŠKORIĆ postavio je pitanje vezano za korištenje prednosti pri 
zapošljavanju pripadnika nacionalnih manjina na koje je odgovorila pročelnica Službe 
zajedničkih poslova Vesna Alač. Isto pitanje se na zahtjev vijećnika upućuje  Gradonačelniku 
radi davanja pisanog odgovora. 
14. Vijećnik TOMISLAV PRLJEVI Ć postavio je pitanje vezano za financiranje školskih 
marendi za  socijalno ugrožene učenike na koje je odgovorila pročelnica Upravnog odjela za 
socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu Romana Škrabić. Isto pitanje se na zahtjev vijećnika 
upućuje  Gradonačelniku radi davanja pisanog odgovora. 
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15. Vijećnica LJUBICA VRDOLJAK  postavila je pitanje vezano za reguliranje prometa na 
Manušu na koje je odgovorio gradonačelnik Ivo Baldasar. Isto pitanje se na zahtjev vijećnice 
upućuje  Gradonačelniku radi davanja pisanog odgovora. 
16. Vijećnica DAŠA DRAGNIĆ postavila je dva dopunska pitanja: 
- godišnje Izviješće tvrtke Splitska obala d.o.o. koje se upućuje  Gradonačelniku radi davanja 
pisanog odgovora 
- eksploatacija ugljikovodika u Jadranu koje se upućuje  Gradonačelniku radi davanja 
pisanog odgovora 
 
 
Ad 2.  Usvajanje Zapisnika 24., nastavka 24. i 25. sjednic e Gradskoga vije ća Grada 
Splita  
Pošto nije bilo primjedbi, predsjedatelj je konstatirao da se Zapisnici 24., nastavka 24. i 25. 
sjednice Gradskoga vijeća Grada Splita smatraju usvojenim. 
 
Ad 3. Prijedlog Poslovnika Gradskog vije ća Grada Splita  
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora za statut, poslovnik i propise Dražen Delić. 
U raspravi su sudjelovali: Tonći Blažević, Jakov Prkić, Boris Ćurković, Gojko Čepo, Vjekoslav 
Ivanišević, Luka Podrug, Ivan Banović, Ivica Grubišić, Vojko Božulić i tajnica Gradskoga 
vijeća Blaženka Tolić.  
Vijećnici Vjekoslav Ivanišević i Luka Podrug podnijeli su amandmane na Prijedlog Poslovnika 
Gradskoga vijeća nakon čega je z a k lj u č e n o  da će ih Odbor za statut, poslovnik i 
propise raspraviti radi uvrštavanja istih u Prijedlog Poslovnika Gradskoga vijeća (II. čitanje) 
za narednu sjednicu Gradskoga vijeća, što je  jednoglasno (28 „za“ od 28) i usvojeno. 
 
Ad 4. Izvješ će o radu Gradona čelnika grada Splita za razdoblje srpanj – prosinac 2014. 
godine  
Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik Ivo Baldasar. 
U raspravi su sudjelovali: Petar Škorić, Tomislav Gojo, Luka Podrug, Tonći Blažević, Hrvoje 
Marušić, Marijana Puljak, Gojko Čepo, Goran Sučić, Daša Dragnić, Igor Boraska, Tomislav 
Prljević i  gradonačelnik Ivo Baldasar. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova(16 „za“ , 11 „protiv“ i 3 „uzdržana“ od 29) 
usvojeno Izvješće o radu Gradona čelnika grada Splita za razdoblje srpanj – prosinac 
2014. godine. 
 
Ad 5. Prijedlog Strategije kulture Grada Splita i p rihva ćanje kandidature Grada Splita 
za Europsku prijestolnicu kulture 2020. godine  
Uvodno obrazloženje dali su savjetnik gradonačelnika za znanost i kulturu Igor Baković i 
zamjenik gradonačelnika Goran Kovačević. 
U raspravi su sudjelovali: Petar Škorić, Luka Podrug, Milan Blaževski, Srđan Gjurković, Ivan 
Banović, Slavica Bartulović Brač, Tomislav Alujević Grgas, Jure Šundov, Vjekoslav 
Ivanišević, Danira Matošić Matičević, Tonći Blažević, Marijana Puljak, Gojko Čepo, Goran 
Sučić, Igor Boraska, Duje Sučić, Jakov Prkić, savjetnik gradonačelnika za znanost i kulturu 
Igor Baković, pročelnik Službe za kulturu, umjetnost i staru gradsku jezgru Siniša Kuko  i  
gradonačelnik Ivo Baldasar. 
- amandmani koalicije HDZ-a: 
Amandman 1.: 
„ Definiranje točnog naziva dokumenta Strategija kulture Grada Splita za kandidaturu za EPK 
ili Razmatranje za donošenje Strategije kulturnog razvoja Grada Splita.Predlagatelj je ovaj 
amandman prihvatio te on postaje sastavni dio prijedloga. 
Amandman 2.:  
„ Premjestiti poglavlje „Referentni popis dokumenata na kojima je utemeljena Strategija“ koji 
se nalazi se na početku dokumenta, pod poglavljem Uvod, na kraj dokumenta.“ Predlagatelj 
je ovaj amandman prihvatio te on postaje sastavni dio prijedloga. 
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Amandman 3. 
„Na samom početku dokumenta izostavljana je informacija o metodama izrade dokumenta i 
provedenim istraživanjima.“ 
Predlagatelj je ovaj amandman prihvatio te on postaje sastavni dio prijedloga. 
Amandman 4. 
„Zamijeniti zapovjedni termin „morati.“ Predlagatelj je ovaj amandman prihvatio te on postaje 
sastavni dio prijedloga. 
Amandman 5.  
 „Izbaciti strateški cilj : „Uspostaviti projekt „Kulturna zima“ i staviti ga na dio koji definira 
projekte Grada“ Predlagatelj je ovaj amandman prihvatio te on postaje sastavni dio 
prijedloga. 
Amandman 6. 
Izbaciti rečenicu: „Čini se da bi se, generalno govoreći, moglo reći kako turizam u Gradu 
trenutačno ide u smjeru koji nije najbolji. Naime, ljeti je grad zajedno s otocima prenapučen, 
a zimi izgleda sablasno prazan, zatvaraju se restorani i ostala turistička ponuda, što 
pokazuje da turistima nismo dovoljno zanimljivi izvan tradicionalnog dijela ponude koji se 
sastoji od prirodnih ljepota, čistog mora i ugodne klime, odnosno da nas još ne poimaju kao 
destinaciju kulturnog turizma, opet, kao središnjeg mjesta ove Strategije.“ Predlagatelj je ovaj 
amandman prihvatio te on postaje sastavni dio prijedloga. 
Amandman 7.  
„Na kraju dokumenta dodati poseban dio koji daje prijedlog modela kontrole provedbe svih 
predloženih aktivnosti i projekata, te evaluacije cjelokupnog dokumenta.“ Predlagatelj je ovaj 
amandman prihvatio te on postaje sastavni dio prijedloga. 
Amandman 8. 
„Izbaciti termine: Regija, Blokada – Deblokada.“ Predlagatelj je ovaj amandman prihvatio te 
on postaje sastavni dio prijedloga. 
Amandman 9. 
U poglavlju Kršćanska kultura – nadodati: 
"Uz navedene institucije koje su oblikovale vjerski identitet grada Splita 
svakako treba spomenuti i brojne znanstvenike, umjetnike, te civilne i vjerske udruge koje i 
danas djeluju i organiziraju manifestacije poput „Dani kršćanske kulture“. Svi oni u današnje 
vrijeme, svatko na svoj način, poput Marka Marulića i splitskih humanista stvaraju kršćansku 
sliku Splita i suvremenim jezikom prenose višestoljetnu kršćansku baštinu." 
Predlagatelj je ovaj amandman prihvatio te on postaje sastavni dio prijedloga. 
 
- amandman Kluba liste grupe birača nositeljice Marijane Puljak na Zaključak o donošenju 
Strategije kulture Grada Splita i prihvaćanje kandidatura Grada Splita za Europsku 
prijestolnicu kulture 2020.godine : 
  Predlaže se izmjena Zaključka na način da glasi: 

1. Usvaja se Strategija kulture grada Splita za razdoblje 2015.-2025. godina i zadužuje 
se Gradonačelnik da u roku od godine dana prema uvriježenoj metodologiji za izradu 
strateških dokumenata na participativan način uz uključivanje svih ključnih dionika, 
doradi Strategiju kulture grada Splita za period do 2025. godine. 

2. Prihvaća se prijedlog kandidature Grada Splita za Europsku prijestolnicu kulture 
2020. godine. 

3. Zadužuje se Gradonačelnik za izradu prijedloga programa kandidature grada Splita 
za Europsku prijestolnicu kulture 2020. godine, temeljem Strategije kulture Grada 
Splita za razdoblje 2015.- 2025. godine.   

 
Predlagatelj je ovaj amandman prihvatio te on postaje sastavni dio prijedloga. 
 
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(29 „za“ od 29) usvojena Strategija kulture 
Grada Splita i prihva ćanje kandidature Grada Splita za Europsku prijestol nicu kulture 
2020. godine. 
Potom je, jednoglasno (29 „za“ od 29) donesen slijedeći:   
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 Z A K LJ U Č A K 

U povodu rasprave Strategije kulture Grada Splita i  prihva ćanje kandidatura Grada 
Splita za Europsku prijestolnicu kulture 2020.godin e 

 
Zadužuje se gradonačelnik da u roku od godine dana prema uvriježenoj metodologiji 

za izradu strateških dokumenata na participativan način uz uključivanje svih ključnih dionika 
doradi Strategiju kulture Grada Splita za period do 2025. godine. Zadužuje se gradonačelnik 
za izradu prijedloga programa kandidature Grada Splita za Europsku prijestolnicu kulture 
2020. godine, a sve na temelju Strategije kulture Grada Splita za razdoblje 2015.-
2025.godine.  
 
Ad 6. Prijedlog zaklju čka o usvajanju teksta javnog natje čaja za osnivanje prava 
plodouživanja sa rekonstrukcijom „Turisti čka palača„ u Splitu  
Uvodno obrazloženje dala je  zamjenica gradonačelnika Aida Batarelo. 
U raspravi su sudjelovali: Vjekoslav Ivanišević, Danira Matošić Matičević, Tonći Blažević, 
Duje Sučić, Hrvoje Marušić, Vojko Božulić, pročelnica Službe za javnu nabavu Katarina 
Nataša Merćep, zamjenica gradonačelnika Aida Batarelo i  gradonačelnik Ivo Baldasar. 
 
- vijećnica Danira Matošić Matičević je predložila da se u točci 2. teksta javnog natječaja za 
osnivanje prava plodouživanja sa rekonstrukcijom „Turistička palača„ u Splitu 
 doda slijedeće:„ pravo plodouživanja može se prekinuti uz financijsku naknadu 
plodouživatelju ukoliko Grad ima neki konkretni plan i situaciju za tu lokaciju“, što je 
predlagatelj i prihvatio.  
 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova(16 „za“ , 10 „protiv“ i 2 „uzdržana“ od 28) 
donesen Zaklju čak o usvajanju teksta javnog natje čaja za osnivanje prava 
plodouživanja sa rekonstrukcijom „Turisti čka palača„ u Splitu. 
 
Ad 7. Prijedlog zaklju čka o raspisivanju natje čaja za izbor članova Nadzornog odbora 
HNK „Hajduk“ Split š.d.d.  
Uvodno obrazloženje dao je  pročelnik Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap. 
 U raspravi su sudjelovali: Duje Sučić, Hrvoje Marušić, Tomislav Gojo, Ivica Grubišić, Gojko 
Čepo, Goran Sučić, Igor Boraska i pročelnik Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje 
Akrap. 
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(23 „za“ od 23) donesen Zaklju čak o 
raspisivanju natje čaja za izbor članova Nadzornog odbora HNK „Hajduk“ Split š.d.d. 
 
- Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Milan Blaževski  pročitao je Prijedlog rješenja o 
imenovanju predsjednika, zamjenika predsjednika i članove Povjerenstva za 
provo đenje natje čaja za izbor članova Nadzornog odbora Hajduk Split š.d.d. i to:  
   - Tomislav Alujevi ć Grgas, za predsjednika iz reda vijećnika 
  - Vojko Božuli ć, za člana iz reda vijećnika 

- Tomislav Gojo, za člana iz reda vijećnika 
 

Potom je, jednoglasno (20 „za“ od 20) doneseno Rješenje o imenovanju predsjednika, 
zamjenika predsjednika i članove Povjerenstva za provo đenje natje čaja za izbor 
članova Nadzornog odbora Hajduk Split š.d.d. 
 
Ad 8. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o privremen oj zabrani izvo đenja gra đevinskih 
radova tijekom turisti čke sezone  
 
 Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
redarstvo Špiro Cokarić. 
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Potom je, bez rasprave, jednoglasno(18 „za“ od 18) usvojena Odluka o izmjeni 
Odluke o privremenoj zabrani izvo đenja gra đevinskih radova tijekom turisti čke 
sezone.  
 
Ad 9. Prijedlog odluke o povjeravanju poslova uklan janja uginulih životinja sa javnih 
površina i hvatanja životinja bez nadzora na podru čju grada Splita za razdoblje od 
dvije godine  
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
redarstvo Špiro Cokarić. 
U raspravi su sudjelovali: Jakov Prkić, Slavica Bartulović Barač, Tonći Blažević, pročelnik 
Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i redarstvo Špiro Cokarić i zamjenica 
gradonačelnika Aida Batarelo. 
 
Nakon zaključenja rasprave sa 5 „za“ , 6 „protiv“ i 14 „uzdržano“ od 25, Prijedlog nije 
usvojen. 
 
Ad 10. Prijedlog odluke o donošenju Izmjena i dopun a Detaljnog plana ure đenja 
poteza uz Polji čku cestu sjeverno od kompleksa bolnice Firule – poj edinačni zahvat 
P21 
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Službe za prostorno uređenje i zaštitu okoliša 
Ružica Batinić Santro. 
U raspravi su sudjelovali: Tonći Blažević, Duje Sučić, Hrvoje Marušić i gradonačelnik Ivo 
Baldasar. 
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(23 „za“ od 23) usvojena Odluka o 
donošenju Izmjena i dopuna Detaljnog plana ure đenja poteza uz Polji čku cestu 
sjeverno od kompleksa bolnice Firule – pojedina čni zahvat P21. 
 
- Temeljem članka 98. stavka 2. Poslovnika Gradskoga vije ća, vijećnici su se usuglasili 
da se zbog opsežnosti dnevnog reda sjednica prekine  i zakaže nova za 20. travnja 
2015. godine u 9,00 sati.  
 
 

Sjednica je završila sa radom u 19,27 sati. 
 
 
 
  

 PREDSJEDNIK 
     Gradskoga vije ća 

 
 

Boris Ćurkovi ć 


